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Białe Błota, 25.10.2022 r. 

BRG.0002.12.2022 

 

 

Protokół z LXII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota,  

która odbyła się 25.10.2022 r.  

w Auli Szkoły Podstawowej w Białych Błotach, ul. Czysta 1a 

 

 

Sesja trwała: od godziny 13:30 do godziny 17:58 

Sesję prowadził: Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz 

Sekretarz obrad: Magdalena Burdanowska 

Protokolant posiedzenia: Katarzyna Lutkowska 

Przebieg sesji został transmitowany, utrwalony za pomocą urządzenia rejestrującego obraz  

i dźwięk i stanowi załącznik do niniejszego protokołu, który jest informacją publiczną. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Bronisław Balcerowski 

2. Anna Banaszek 

3. Magdalena Burdanowska 

4. Kamilla Grzelak 

5. Jacek Grzywacz 

6. Patrycja Harczenko-Staszewska 

7. Krzysztof Kocikowski 

8. Jacek Krzyżanowski 

9. Karolina Lachowicz 

10. Aleksandra Lubońska 

11. Piotr Mądrzyński 

12. Krzysztof Michalak 

13. Zbigniew Moroz 

14. Ilona Nowakowska 

15. Sławomir Ossowski 

16. Sławomir Ruge 

17. Henryk Sykut 

18. Magdalena Sznajder 

19. Katarzyna Tomicka 

20. Maria Wolsztyńska 

21. Łukasz Wyszomirski 

oraz: Dariusz Fundator Wójt Gminy Białe Błota, Zastępca Wójta Gminy Białe Błota Paweł 

Zuehlke, Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska, Sekretarz Gminy Ewa Galicka, 
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mecenas Maciej Dalka, Kierownicy Referatów Urzędu Gminy Białe Błota, Kierownicy 

jednostek organizacyjnych, pracownicy Urzędu Gminy, mieszkańcy. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie LXII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz stwierdzenie 

quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad LIX Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

4. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

6. Pisemne sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał i wydanych zarządzeń z okresu 

między sesjami. 

7. Uwagi i wnioski sołtysów w sprawie uchwał.  

8. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

2) w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego poprzez 

wniesienie wkładu pieniężnego do spółki pod nazwą Zakład Wodociągów i Usług 

Komunalnych Spółka z o.o. w Białych Błotach.  

3) zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia programów polityki zdrowotnej na lata 

2020-2025.  

4) zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Białe 

Błota na 2022 rok.  

5) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zielonka.  

6) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Łochowo, gmina Białe Błota.  

7) w sprawie zmiany uchwały nr RGK.0007.89.2022 Rady Gminy Białe Błota z dnia  

27 września 2022r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

gruntu niezbędnego dla poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej.  

8) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej 

wraz z budynkiem oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy. 

 

9. Interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami.  

10. Wolne wnioski i zapytania wraz z odpowiedziami.  

11. Zakończenie obrad LXII Sesji VIII Kadencji. 

 

Ad 1. Otwarcie LXII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz 

stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz otworzył obrady, powitał wszystkich zebranych. 

Sprawdzono obecność i stwierdzono quorum. Zostały odczytane informacje w zakresie danych 

osobowych. 
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Ad 2. Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad zaproponowano kandydaturę radnej Magdaleny Burdanowskiej. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wybór na funkcję sekretarza obrad radnej Magdaleny Burdanowskiej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 9 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (9) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska, Magdalena Sznajder, Katarzyna 

Tomicka 

 

Sekretarzem obrad została wybrana radna Magdalena Burdanowska. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad LIX Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad LIX Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 9 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (9) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska, Magdalena Sznajder, Katarzyna 

Tomicka 

 

Protokół z obrad LIX Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota został przyjęty. 
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Ad. 4. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Sekretarz Gminy Ewa Galicka zgłosiła wniesienie do porządku obrad trzech projektów uchwał 

(nagranie od 00:04:16 do 00:5:35). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do Porządku obrad projektów uchwał: -zmieniająca uchwałę w sprawie 

określenia jednostki obsługującej, jednostek obsługiwanych oraz zakresu obowiązków 

powierzonych jednostce obsługującej w ramach wspólnej obsługi -w sprawie zmiany uchwały 

nr RGK.0007.60.2022 Rady Gminy Białe Błota z dnia 28 czerwca 2022r. w sprawie emisji 

obligacji Gminy Białe Błota oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. -

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Ilona Nowakowska, Magdalena 

Sznajder 

 

Zmiana do porządku obrad została podjęta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zgłosił do porządku obrad projekty 

uchwał Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (nagranie od 00:10:32 do 00:11:40). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad: -w sprawie rozpatrzenia wniosku Nr BRG.1510.8.2022 

radnych Gminy Białe Błota w sprawie wprowadzenia przez Gminę Białe Błota dystrybucji 

opału w nadchodzącym sezonie grzewczym m. in. poprzez własne jednostki organizacyjne, 

wybrane spółki czy umowę z istniejącymi w Gminie składami węgla. -w sprawie rozpatrzenia 

petycji Nr BRG.1520.7.2022 w sprawie pozostawienia działki nr 157/12 znajdującej się na ul. 

Jana Kasprowicza w Łochowie jako drogi dojazdowej do ul. Wisławy Szymborskiej. -w 

sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.8.2022 w sprawie rozbiórki obiektu boiska 

sportowego powstałego na terenie działki nr 157/12 należącej do Gminy Białe Błota w 
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Łochowie oraz przywrócenia pierwotnej funkcji tej działki jako drogi dojazdowej. -w sprawie 

rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.9.2022 w sprawie wywłaszczenia części działki 158/31 w 

celu połączenia ul. Jana Kasprowicza z ul. Wisławy Szymborskiej, poprzez działki nr 156/15 

oraz 157/14 dla których każdy z mieszkańców ul. Jana Kasprowicza posiada wpis w akcie 

notarialnym.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Ilona Nowakowska, Magdalena 

Sznajder 

 

Zmiana do porządku obrad została podjęta. 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska zgłosiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na rok 2022 (nagranie od 00:13:02 do 

00:13:16). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad przez Skarbnika Gminy uchwały: - zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na rok 2022 jako podpunkt 1 w punkcie 8.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Ilona Nowakowska, Magdalena 

Sznajder 
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Zmiana do porządku obrad została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenia w sprawie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (5) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Ilona Nowakowska, Magdalena 

Sznajder 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz powiadomił radnych o możliwości 

zapoznania się z analizą oświadczeń majątkowych. Danuta Ferenstain Dyrektor Szkoły 

Podstawowej im. Mariana Rejewskiego w Białych Błotach otrzymała gratulacje z okazji 

odznaczenia Złotym Krzyżem za szczególne zasługi dla państwa i obywateli. Dyrektor 

podziękowała za otrzymane gratulacje. Przewodniczący pogratulował także zespołowi 

ludowemu „Łochowianie” z okazji jubileuszu 40-lecia istnienia. Relację z uroczystości 

jubileuszu przedstawiła Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Anna Banaszek (nagranie 

od 00:16:28 do 00:22:28). 

 

 

Ad. 6. Pisemne sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał i wydanych zarządzeń z okresu 

między sesjami. 

 

Wójt przedstawił swoje działania w okresie międzysesyjnym w zakresie wykonania uchwał 

podjętych przez Radę Gminy, na ręce Przewodniczącego Rady Gminy złożył pisemne 

sprawozdanie, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu (nagranie od 00:22:42 do 

00:28:12).  

 

Ad. 7. Uwagi i wnioski sołtysów w sprawie uchwał. 

 

Brak. 
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Ad. 8. Podjęcie uchwał: 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska (nagranie od 

00:29:36 do 00:31:46). 

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 

 

PRZECIW (3) 

Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Sławomir Ossowski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.115.2022 zmieniającą uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok. 

 

2) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Beata Kruszka (nagranie 

od 00:35:04 do 00:42:15). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut zaprezentował stanowisko Komisji 

Budżetu i Finansów (nagranie od 00:42:27 do 00:46:24). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zapytał o ile wzrośnie stawka podatku 

od budynków lub ich części mieszkalnych, odpowiedzi udzieliła Kierownik Referatu Podatków 

i Opłat (nagranie od 00:46:27 do 00:47:45). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Ilona Nowakowska 

  

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.116.2022 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

3) w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego poprzez wniesienie 

wkładu pieniężnego do spółki pod nazwą Zakład Wodociągów i Usług Komunalnych 

Spółka z o.o. w Białych Błotach.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut poinformował, że Komisji Budżetu 

i Finansów rekomenduje przyjęcie uchwały (nagranie od 00:49:02 do 00:49:16). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego poprzez wniesienie wkładu 

pieniężnego do spółki pod nazwą Zakład Wodociągów i Usług Komunalnych Spółka z o.o. w 

Białych Błotach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Jacek 

Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna 

Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

PRZECIW (1) 

Patrycja Harczenko-Staszewska 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.117.2022 w sprawie wyrażenia 

zgody na podwyższenie kapitału zakładowego poprzez wniesienie wkładu pieniężnego do 

spółki pod nazwą Zakład Wodociągów i Usług Komunalnych Spółka z o.o. w Białych 

Błotach. 
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4) zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia programów polityki zdrowotnej na lata 2020-

2025.  

 

Sekretarz Gminy Ewa Galicka przedstawiła treść proponowanej zmiany (nagranie od 00:50:25 

do 00:51:14). 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia programów polityki zdrowotnej na lata 2020-

2025.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.118.2022 zmieniająca uchwałę w 

sprawie zatwierdzenia programów polityki zdrowotnej na lata 2020-2025. 

 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Białe Błota 

na 2022 rok.  

 

Michał Borkowski Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białych Błotach zgłosił 

autopoprawkę polegającą na wpisaniu w uzasadnieniu brakującego numeru uchwały budżetowej 

(nagranie od 00:51:56 do 00:52:33). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka zgłoszona przez kierownika GOPS. W uzasadnieniu wpisać uchwałę Nr 

RGK.0007.113.2022 z dnia 17.10.2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 
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Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Ilona Nowakowska 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Białe Błota na 

2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.119.2022 zmieniająca uchwałę w 

sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Białe Błota na 2022 rok. 

 

6) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zielonka.  

 

Sołtys sołectwa Zielonka Tomasz Konieczyński wyraził poparcie dla proponowanej nazwy 

ulicy (nagranie od 00:54:19 do 00:55:14). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zielonka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 
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Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.120.2022 w sprawie nadania 

nazwy ulicy w miejscowości Zielonka. 

 

7) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Łochowo, gmina Białe Błota.  

 

Sołtys sołectwa Łochowo Sebastian Tomicki nie wniósł uwag do proponowanej nazwy ulicy 

(nagranie od 00:56:07 do 02:56:17). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Łochowo, gmina Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.121.2022 w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Łochowo, gmina Białe Błota. 

 

8) w sprawie zmiany uchwały nr RGK.0007.89.2022 Rady Gminy Białe Błota z dnia  

27 września 2022r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

gruntu niezbędnego dla poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej.  

 

Zmiany do uchwały zgłosiła Zastępca Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości Natalia Zielińska oraz radna Aleksandra Lubońska (nagranie od 00:57:12 do 

00:59:18). 
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Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski zaapelował o odstąpienie od poprawek ortograficznych (nagranie od 00:59:42 do 

01:00:09). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka zgłoszona przez Zastępcę Kierownika p. Natalię Zielińską dot. wpisania w 

tytule uchwały; wyrażenia zgody "na" sprzedaż. Autopoprawka radnej Aleksandry Lubońskiej. 

W uzasadnieniu poprawić słowa: błędnego i załącznik.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Ilona Nowakowska 

 

Autopoprawki zostały przyjęte. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały nr RGK.0007.89.2022 Rady Gminy Białe Błota z dnia 27 września 

2022r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym gruntu niezbędnego 

dla poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Jacek 

Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna 

Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Patrycja Harczenko-Staszewska 
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NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.122.2022 w sprawie zmiany 

uchwały nr RGK.0007.89.2022 Rady Gminy Białe Błota z dnia 27 września 2022r.  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym gruntu niezbędnego 

dla poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

 

9) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej wraz 

z budynkiem oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy 

 

Zastępca Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Natalia Zielińska 

zgłosiła dwie autopoprawki do przedstawionego projektu uchwały (nagranie od 01:02:40 do 

01:04:21). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka dodać par 4 w brzmieniu: Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy 

Białe Błota. Zmianie ulega kolejność paragrafów w Uzasadnieniu zmiana na art 37 ust. 4.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Ilona Nowakowska 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Radny Piotr Mądrzyński zapytał, jaki jest powód odstąpienia od przetargu i podpisania umowy 

na okres 10 lat, radny zauważył, że bardzo duża ilość mieszkańców jest niezadowolona z pracy 

przychodni (nagranie od 01:05:36 do 01:06:46). 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski odniósł się do dziesięcioletniego trybu przetargowego, interesu gminy i oczekiwań 

mieszkańców (nagranie od 01:08:15 do 01:09:15). 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder zapytała, dlaczego 

odstąpiono od przetargu (nagranie od 01:09:21 do 01:09:33). 

 



14 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Anna Banaszek zapytała, kiedy kończy się 

umowa, czy jest jeszcze czas na przeprowadzenie przetargu (nagranie od 01:09:37 do 01:09:51). 

 

Radna Maria Wolsztyńska podkreśliła, że od kiedy podmiot przejął opiekę nad przychodnią, 

liczba pacjentów podwoiła się. Radna odniosła się także do zapisów umowy, zauważyła, że 

ogłoszenie przetargu wymagałoby nawet kilku miesięcy (nagranie od 01:10:04 do 01:13:07). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz odniósł się do wypowiedzi radnej 

Marii Wolsztyńskiej, zapytał także czy planowane jest zwiększenie liczby lekarzy pierwszego 

kontaktu (nagranie od 01:13:08 do 01:13:59). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator przedstawił uzasadnienie dla kontynuacji w trybie 

bezprzetargowym współpracy z przychodnią (nagranie od 01:14:00 do 01:16:35). 

 

Głos zabrał lek. med. Maciej Borowicz Dyrektor Centrum Medycznego Ikar, odnosząc się do 

pracy przychodni, planów rozwoju i realizowanych programów. Pytania Dyrektorowi Centrum 

Medycznego Ikar zadali: Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Anna Banaszek, 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut, radny Piotr Mądrzyńki, radny 

Jacek Krzyżanowski. Głos w dyskusji zabrali także Przewodniczący Komisji Gospodarki, 

Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski oraz radna Maria Wolsztyńska. 

O wsparcie dla działalności przychodni poprosiła lek. med. Renata Gabis-Kramarz (nagranie od 

01:16:54 do 01:44:38). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz odnotował obecność radnej Karoliny 

Lachowicz. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej wraz z 

budynkiem oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Jacek 

Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna 

Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

PRZECIW (1) 

Piotr Mądrzyński 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Patrycja Harczenko-Staszewska 

 

NIEOBECNI (3) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.123.2022 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej wraz z budynkiem oraz 

odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy. 

 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia jednostki obsługującej, jednostek 

obsługiwanych oraz zakresu obowiązków powierzonych jednostce obsługującej w ramach 

wspólnej obsługi 

 

Wyjaśnień w kwestii wprowadzonych zmian udzieliła Sekretarz Gminy Ewa Galicka (nagranie 

od 01:47:00 do 01:47:16). 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia jednostki obsługującej, jednostek obsługiwanych 

oraz zakresu obowiązków powierzonych jednostce obsługującej w ramach wspólnej obsługi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr 

Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.124.2022 zmieniająca uchwałę w 

sprawie określenia jednostki obsługującej, jednostek obsługiwanych oraz zakresu 

obowiązków powierzonych jednostce obsługującej w ramach wspólnej obsługi. 

 

11) w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr RGK.0007.60.2022 Rady Gminy Białe Błota z 

dnia 28 czerwca 2022r. w sprawie emisji obligacji Gminy Białe Błota oraz określenia zasad 

ich zbywania, nabywania i wykupu.  

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska wyjaśniła powody wprowadzenia zmian 

(nagranie od 01:48:07 do 01:49:43). 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut poparł zaproponowane zmiany 

(nagranie od 01:49:48 do 01:50:15). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały nr RGK.0007.60.2022 Rady Gminy Białe Błota z dnia 28 czerwca 

2022r. w sprawie emisji obligacji Gminy Białe Błota oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Mądrzyński 

 

NIEOBECNI (3) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.125.2022 w sprawie w sprawie 

zmiany uchwały nr RGK.0007.60.2022 Rady Gminy Białe Błota z dnia 28 czerwca 2022r. w 

sprawie emisji obligacji Gminy Białe Błota oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania 

i wykupu. 

 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 

i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Białe Błota. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Białe Błota. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr 

Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.126.2022 zmieniająca uchwałę  

w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania 

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

dla nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Białe Błota. 

 

13) w sprawie rozpatrzenia wniosku Nr BRG.1510.8.2022  radnych Gminy Białe Błota w 

sprawie wprowadzenia przez Gminę Białe Błota dystrybucji opału w nadchodzącym 

sezonie grzewczym m. in. poprzez własne jednostki organizacyjne, wybrane spółki czy 

umowę z istniejącymi w Gminie składami węgla. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena 

Sznajder (nagranie od 01:52:17 do 01:52:56). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia wniosku Nr BRG.1510.8.2022 radnych Gminy Białe Błota w sprawie 

wprowadzenia przez Gminę Białe Błota dystrybucji opału w nadchodzącym sezonie 

grzewczym m. in. poprzez własne jednostki organizacyjne, wybrane spółki czy umowę z 

istniejącymi w Gminie składami węgla. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr 

Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Ruge 

 

NIEOBECNI (3) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.127.2022 w sprawie rozpatrzenia 

wniosku Nr BRG.1510.8.2022  radnych Gminy Białe Błota w sprawie wprowadzenia przez 

Gminę Białe Błota dystrybucji opału w nadchodzącym sezonie grzewczym m. in. poprzez 

własne jednostki organizacyjne, wybrane spółki czy umowę z istniejącymi w Gminie 

składami węgla. 

 

14) w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.7.2022 w sprawie pozostawienia działki nr 

157/12 znajdującej się na ul. Jana Kasprowicza w Łochowie jako drogi dojazdowej do ul. 

Wisławy Szymborskiej. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder przedstawiła tematykę 

trzech petycji, które wpłynęły do Komisji, zaznaczając, że petycje zostały uznane za zasadne. 

Przewodniczący Rady Gminy na wniosek radnych udzielił głosu przedstawicielowi 

mieszkańców, który przedstawił sprawę samowoli budowlanej. Głos w dyskusji zabrała 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Anna Banaszek popierając żądania mieszkańców. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformowała o pracach nad planem 

zagospodarowania przestrzennego (nagranie od 01:55:43 do 02:04:01). 

 

Wyjaśnień udzielił Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator (nagranie od 02:04:07 do 

02:05:09). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.7.2022 w sprawie pozostawienia działki nr 

157/12 znajdującej się na ul. Jana Kasprowicza w Łochowie jako drogi dojazdowej do ul. 

Wisławy Szymborskiej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr 

Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 
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NIEOBECNI (3) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.128.2022 w sprawie rozpatrzenia 

petycji Nr BRG.1520.7.2022 w sprawie pozostawienia działki nr 157/12 znajdującej się na 

ul. Jana Kasprowicza w Łochowie  jako drogi dojazdowej do ul. Wisławy Szymborskiej. 

 

15) w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.8.2022 w sprawie rozbiórki obiektu boiska 

sportowego powstałego na terenie działki nr 157/12 należącej do Gminy Białe Błota w 

Łochowie oraz przywrócenia pierwotnej funkcji tej działki jako drogi dojazdowej. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.8.2022 w sprawie rozbiórki obiektu boiska 

sportowego powstałego na terenie działki nr 157/12 należącej do Gminy Białe Błota w 

Łochowie oraz przywrócenia pierwotnej funkcji tej działki jako drogi dojazdowej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr 

Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.129.2022 w sprawie rozpatrzenia 

petycji Nr BRG.1520.8.2022 w sprawie rozbiórki obiektu boiska sportowego powstałego na 

terenie działki nr 157/12 należącej do Gminy Białe Błota w Łochowie oraz przywrócenia 

pierwotnej funkcji tej działki jako drogi dojazdowej. 

 

16) w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.9.2022 w sprawie wywłaszczenia części 

działki 158/31 w celu połączenia ul. Jana Kasprowicza z ul. Wisławy Szymborskiej, 

poprzez działki nr 156/15 oraz 157/14 dla których każdy z mieszkańców ul. Jana 

Kasprowicza posiada wpis w akcie notarialnym. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.9.2022 w sprawie wywłaszczenia części działki 158/31 w 

celu połączenia ul. Jana Kasprowicza z ul. Wisławy Szymborskiej, poprzez działki nr 156/15 

oraz 157/14 dla których każdy z mieszkańców ul. Jana Kasprowicza posiada wpis w akcie 

notarialnym. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Anna Banaszek zapytała czy Wójt wiedział o 

fakcie tych działek i czy gmina pozyskuje jakieś odszkodowanie. Odpowiedzi udzieliła Zastępca 

Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Natalia Zielińska informując, 

że nałożono obciążenie za bezumowne korzystanie z gruntu a odrębne postępowanie prowadzi 

Inspektor Nadzoru Budowlanego (nagranie od 02:08:02 do 02:08:54). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr 

Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.130.2022 w sprawie rozpatrzenia 

petycji Nr BRG.1520.9.2022 w sprawie wywłaszczenia części działki 158/31 w celu 

połączenia ul. Jana Kasprowicza z ul. Wisławy Szymborskiej, poprzez działki nr 156/15 

oraz 157/14 dla których każdy z mieszkańców ul. Jana Kasprowicza posiada wpis w akcie 

notarialnym. 

 

Ad 9. Interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami.  

 

Radny Sławomir Ruge zgłosił, że w centrum miejscowości Łochowo przy chodniku  

vis-a-vis posesji ul. Szosa Bydgoska 3, przy opuszczonym domu, znajdują się pozostawione 

worki na śmieci. Radny zgłosił również fakt pozostawionych śmieci w dzikim lasku na 

przedłużeniu ul. Jachtowej. W kwestii piasku na przejściu dla pieszych radny podziękował za 

jego usunięcie i poprosił o jego systematycznie usuwanie. Wójt zauważył, że w tym miejscu 

zapadła się kostka, zostało to zgłoszone i będzie naprawione (nagranie od 02:10:08 do 02:12:22). 

 

Radna Magdalena Sznajder zapytała, co z budową przystanku autobusowego przy ul. Źródlanej 

a Serwisowej, czy jest szansa by ten peron powstał do zimy. Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy 

Białe Błota Dariusz Fundator wskazując, że materiał na budowę został odebrany, ale musi zostać 

rozpisana procedura przetargowa i muszą zostać zabezpieczone środki. Radna zapytała o prace 

związane z budową ul. Myśliwskiej. Wójt odpowiedział, że wykonawca przygotowuje się do 

realizacji, nie ma sygnałów, że są jakiekolwiek problemy. Kolejne pytanie radnej dotyczyło 

oświetlenia sołectwa Ciele i przedłużenia oświetlenia na ul. Kościelnej, czy rozważane jest 

rozpoczęcie procedury jeszcze w tym roku. Wójt odpowiedział, że etap projektowania nie został 

jeszcze wdrożony. Radna zgłosiła konieczność wyrównania ul. Zaułek.  Radna podjęła temat 
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nowego planu kursowania autobusów, zaproponowała udostępnienie mapy połączeń 

autobusowych np. poprzez Facebook. Radna odniosła się do komunikacyjnego podzielenia 

sołectwa Ciele, wskazała, że radni nie zgadzali się na taki podział. Wójt Gminy Białe Błota 

Dariusz Fundator poinformował, że nie otrzymał opinii, ani stanowiska radnych w tym zakresie, 

od 5 listopada nastąpią zmiany kursowania autobusów. Do dyskusji przyłączył się 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski, który zauważył, że problem podziału sołectwa Ciele na dwie części, które miałyby 

być obsługiwane przez dwie różne linie był zgłaszany od dłuższego czasu (nagranie od 02:12:33 

do 02:21:53). 

 

Radny Łukasz Wyszomirski w kwestii Sołectwa Zielonka poruszył problem studni chłonnych na 

ul. Bocianowo i na ul. Biedronki. W związku z nową trasą kursowania autobusu, radny zgłosił 

problem samochodów parkujących na odcinku ul. Jodłowej do ul. Wrzosowej, wskazując, że 

może być problem z przejazdem autobusu. Radny odniósł się także do odpowiedzi, jaką uzyskał 

na interpelację w sprawie hal wielkopowierzchniowych. Głos w tej sprawie głos zabrał również 

Wójt Gminy Białe Błota. Radny przywołał Uchwałę Rady Gminy z 7 kwietnia 2006 roku  

w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na terenie gminy Białe Błota. Wójt wskazał, 

że ta uchwała nie ma zastosowania, nie ma charakteru samoistnego, zmieniły się przepisy w tym 

zakresie (nagranie od 02:21:57 do 02:29:04). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut poruszył temat podatku od 

lotniska, temat ul. Myśliwskiej i braku podjęcia prac przez wykonawcę, oraz temat ścieżki 

pieszo-rowerowej i złego stanu technicznego rowu i pojawiających się obsunięć. Wójt Gminy 

Białe Błota Dariusz Fundator odniósł się do kwestii lotniska oraz do zgłoszenia dotyczącego 

ścieżki pieszo-rowerowej, informując, że aktualnie prowadzona jest egzekucja gwarancji 

zabezpieczenia prawidłowej realizacji umowy (nagranie od 02:24:12 do 02:39:57). 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Anna Banaszek wspomniała o braku odpowiedzi 

na złożony wniosek w kwestii lustra na ul. Dębowej, naprzeciwko ul. Storczykowej. W kwestii 

odbioru ul. Okopowej radna zapytała czy zostały zgłoszone jakiekolwiek usterki np. zapadnięta 

studzienka i inne nieprawidłowości. Wiceprzewodnicząca złożyła wniosek dotyczący ulicy 

powiatowej w Lisim Ogonie, w prawo jest ul. Twarda, stamtąd wyjeżdżają tiry, brakuje nakazu 

skrętu w prawo, aby zawrócić na rondzie. Obecnie tiry zawracają na wąskiej drodze niszcząc 

przy tym krawężniki. Wójt poinformował o przyjęciu zgłoszeń i konieczności zweryfikowania 

informacji. W kwestii ul. Okopowej, poinformował, że część ulicy została już odebrana dużo 

wcześniej, natomiast przy wczorajszym odbiorze wykonania kanalizacji deszczowej - usterki 

zostały zanotowane w protokole (nagranie od 02:40:06 do 02:43:45). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zwrócił uwagę na braki  

w oznaczeniach pomników przyrody, zgłosił także fakt zapadłości w chodniku na ul. Spokojnej  

w Łochowicach.  Poruszony został temat linii autobusowych nr 92 i 90.  Przewodniczący Rady 

Gminy odniósł się do ustaleń ze spotkania, na którym była obecna ówczesna Wicewójt oraz 

sołtysi. Odniósł się także do spotkania zorganizowanego przez Sołtysa Łochowa oraz do 

składanych przez mieszkańców petycji w kwestii przedłużenia linii autobusowej nr 92 do 

Łochowic i zwiększenia kursowania autobusów nr 90 o dodatkowych 10 kursów. Odpowiedzi 

udzielił Wójt, informując, że prowadzone są rozmowy z Zarządem Dróg Miejskich  



22 

 

w Bydgoszczy, analizowane są propozycje rozwiązań w siatce połączeń. Wójt wyraził nadzieję, 

że już wkrótce dotrze decyzja o uruchomieniu kolejnych kurów na linii nr 90. Wprowadzenie 

korekt będzie możliwe po przeprowadzeniu analizy napełnienia pojazdów (nagranie od 02:43:50 

do 02:55:28). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zarządził 10 minut przerwy. 

Obrady wznowiono po przerwie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz opuścił obrady, przewodnictwo  

w obradach przejął Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut. 

 

Ad. 10. Wolne wnioski i zapytania wraz z odpowiedziami. 

 

Głos zabrała mieszkanka Małgorzata Kasperuk, która zapytała, dlaczego mieszkańcom zabiera 

się możliwość uczestnictwa w obradach komisji. Kierując słowa do Wójta mieszkanka 

powiedziała, że mieszkańcy Ciela chętnie poznaliby rozkład przystanków, nr autobusu i trasę. 

Mieszkanka poruszyła kwestię ścieżki pieszo-rowerowej i pociągnięcia wykonawcy do 

odpowiedzialności (nagranie od 03:10:00 do 03:12:04). 

 

Mieszkaniec Białych Błot Marian Kiciński podjął temat parkingu przed szkołą, który jego 

zdaniem powstał bezprawnie. Poruszył temat parkingów na terenie przedszkola oraz domu 

kultury, podjął kwestię braku boiska dostępnego dla dzieci. Mieszkaniec zwrócił uwagę na zbyt 

wysokie progi zwalniające zamontowane na drogach. Złożone zostało żądanie likwidacji  

w trybie natychmiastowym parkingu przed szkołą i wymuszenie na władzach gminy, aby w trybie 

natychmiastowym powstało boisko sportowe (nagranie od 03:12:29 do 03:24:09). 

 

Do zgłoszonego postulatu wybudowania boiska odniósł się Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Białe Błota Henryk Sykut oraz Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator, zaznaczając, że należy 

znaleźć teren, gdzie będzie można urządzić boisko, a takie działania muszą być zabezpieczone 

środkami w budżecie. Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa  

i Środowiska Łukasz Wyszomirski złożył wniosek o stworzenie mikrostruktury sportowej na 

terenie sołectwa Białe Błota. Wniosek poprała radna Magdalena Sznajder, wskazując, że 

wszystkie sołectwa chciałyby mieć takie boiska (nagranie od 03:24:13 do 03:29:30). 

 

Pani Magdalena Dunajewska podjęła temat zwiększenia liczby kursów linii autobusowej 

zaznaczając, że z połączeń korzystają także mieszkańcy Bydgoszczy. Mieszkanka dziękując za 

wprowadzenie autobusów przegubowych, podkreśliła, że mimo wszystko, w godzinach szczytu, 

zatłoczenie w autobusach jest bardzo duże. Mieszkanka przedstawiła ilość kursów autobusów  

i ilość mieszkańców w sołectwach. Poruszony został temat doświetlenia przejścia dla pieszych 

przy ul. Gościnnej. Mieszkanka nie otrzymała odpowiedzi na pismo z 19 września dotyczące 

oświetlenia ul. Miłej, poprosiła o pisemną odpowiedź w tej kwestii (nagranie od 03:30:25 do 

03:38:16). 

 

Pani Daria Włodarczyk zabrała głos w kwestii komunikacji międzygminnej, linii autobusowej  

nr 90 i 92. Zdaniem mieszkanki każdy autobus linii nr 92 powinien jechać przez Łochowo do 
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Łochowic. Skierowała prośbę o zwiększenie linii nr 90 do minimum 10 kursów i przedłużenie 

linii nr 92 do Łochowic dla każdego kursu (nagranie od 03:38:31 do 03:44:23). 

 

Radny Piotr Mądrzyński zapytał czy jest projektowany II etap ul. Ptasiej, a także czy postawione 

zostaną na ul. Słonecznej i ul. Poziomkowej w Białych Błotach znaki wskazujące, że ulice te są 

ślepe. Poruszony został temat śluz w Prądkach. Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator 

poinformował, że w tym temacie nic się nie zmieniło, trwa proces odwoławczy u Wojewody 

(nagranie od 03:44:38 do 03:48:50). 

 

Pani Hanna Bernadowicz poruszyła temat komunikacji autobusowej, zwróciła się do Wójta  

o podanie na piśmie, kiedy rozmawiał z MZK, wskazanie dokładnych dat (nagranie od 03:49:10 

do 03:50:14). 

 

Pan Andrzej Wróblewski skierował zapytanie do Wójta: jak osobiście się zaangażował w temat 

linii nr 90 i 92, ile razy i konkretnie kiedy, Wójt spotkał się Dyrektorem Zarządu Dróg, czy  

w ogóle się spotykał, czy zaproponował jakiś budżet, aby uruchomienie linii było opłacalne 

(nagranie od 03:50:40 do 03:51:21). 

 

Pani Anna Kozłowska przedstawiła pismo, jakie napisała do MZK w temacie autobusu linii  

nr 90, odczytała odpowiedź, jaką otrzymała. Odniosła się do linii autobusowej nr 62, podkreśliła, 

że rozmowy należy prowadzić z MZK (nagranie od 03:51:36 do 03:55:36). 

 

Pani Marzanna Kreja redaktor naczelna Czasopisma Białe Błota info przypomniała  

o obowiązkach konstytucyjnych i prawie do nauki, odniosła się do kwestii komunikacji 

międzygminnej oraz do organizowanego na ten temat spotkania mieszkańców, poruszyła temat 

autobusu linii nr 44, o której była mowa na zebraniu wiejskim w Zielonce. Redaktor naczelna 

wypowiedziała się w temacie wystąpienia mieszkańca domagającego się boiska w Białych 

Błotach. Marzanna Kreja redaktor naczelna Czasopisma Białe Błota info zawiadomiła, że 

Rzecznik Dyscypliny Finansów Publicznych przy RIO zawiadomił Komisję orzekającą  

o naruszeniu dyscypliny finansów publicznych przez Wójta Gminy. W dalszej części 

wypowiedzi redaktor naczelna poruszyła temat: wystąpienia NIK, umożliwienia mieszkańcom 

połączenia on-line z Komisją Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu, 

prowadzenia autobusu przez radnego podczas posiedzenia Komisji, udziału mieszkańców  

w komisjach, problemów z połączeniem się podczas obrad komisji, błędów w protokole z sesji. 

Marzanna Kreja redaktor naczelna Czasopisma Białe Błota info zapytała czy przedsiębiorcy, 

których mamy na terenie gminy korzystają ze zwolnień podatkowych, które zostały uchwalone 

w 2004 i 2006 roku, przypominając, że Wójt podczas kampanii obiecywał, że podejmie własną 

uchwałę na temat zwolnień w podatkach dla małych firm (nagranie od 03:56:10 do 04:06:24). 

 

Głos zabrał Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator, który przedstawił porozumienie między 

Gminą a Miastem Bydgoszcz w kwestii wykorzystania taboru. Poruszony został temat 

korespondencji z Zarządem Dróg, organizowanych spotkań na temat komunikacji. W dyskusję 

włączyli się mieszkańcy, Zastępca Wójta Gminy Białe Błota Paweł Zuehlke oraz radni. Podjęty 

został temat kolejnego spotkania poświęconego komunikacji, oraz petycji złożonych przez 

mieszkańców (nagranie od 04:06:30 do 04:23:32). 
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Ad. 11. Zakończenie obrad LXII Sesji VIII Kadencji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut podziękował mieszkańcom, 

przybyłym gościom, radnym za udział w sesji i zakończył obrady LXII Sesji Rady Gminy. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

             Białe Błota 

         /-/Jacek Grzywacz 

 

 

 

 

 

Nagranie z sesji dostępne jest pod adresem:  

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/30639/sesja-rady-w-dniu-wtorek-25-pa%C5%BAdziernika-2022.htm 

 

Zgodnie z § 39 ust 2 i 5 Statutu Gminy Białe Błota uwagi do protokołu można wnosić do dnia  

15.11.2022 r. Uwagi można wnosić w formie pisemnej do Przewodniczącego Rady Gminy.  

 

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/30639/sesja-rady-w-dniu-wtorek-25-pa%C5%BAdziernika-2022.htm

